
  Protokół  nr  IX.2011

z  obrad  IX sesji  Rady  Miasta  Ełku,  która  odbyła  się  w  dniu  28  czerwca  2011  roku 
w godzinach  1100    - 1301    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku.

W obradach uczestniczyli radni zgodnie z załączoną do protokołu  listą obecności. W sesji nie 
uczestniczyli radni: Ewa Awramik, Jerzy Czepułkowski,  Irena Markowska.

Na wstępie sesji został odegrany hejnał miasta Ełku.

Pkt 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności.
Przewodniczący   Rady   Miasta  Stefan  Węgłowski   otworzył   IX  sesję  Rady 

Miasta  Ełku. Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził  prawomocność  obrad  - 
w sesji uczestniczy 20 radnych.    

Pkt 2 . Zmiany w porządku obrad.
Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski poprosił o wnioski do  porządku 

obrad. 
Prezydent  Miasta Tomasz Andrukiewicz zgłosił formalny wniosek, aby  dokonać 

zamiany w punkcie 5 w podpunkcie  4).  Wycofał  projekt  uchwały w sprawie  zmiany 
uchwały  dot.  emisji  obligacji  komunalnych,  a  w  to  miejsce  zaproponował  uchwałę 
w  sprawie   udzielenia  dotacji  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  i  roboty 
budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do rejestru  zabytków usytuowanych  na  terenie 
Miasta Ełku.

Radni nie wnieśli sprzeciwu.
Przewodniczący Rady Miasta  S.Węgłowski  zaproponował,  aby zdjąć podpunkt 

11)  w punkcie 5 z tematem podjęcie uchwały w sprawie nadania  nazwy Ofiar Katastrofy 
Smoleńskiej rondu,  które jest  w trakcie budowy przy  ulicy Zamkowej. W uzasadnieniu 
poinformował, że Rada Miasta nie może nadawać nazwy nie na swoim terenom. Otóż 
wybudowane rondo będzie swoim terenem obejmować również gminę wiejską i należy 
uzyskać zgodę gminy wiejskiej odnośnie nadania nazwy.  Zwrócił się do wnioskodawcy 
projektu uchwały, aby wyraził zgodę na wycofanie.

Radny Paweł  Czemiel  –   jeden  z  wnioskodawców  projektu  uchwały  przyjął 
uzasadnienie i  wyraził zgodę na wycofanie projektu uchwały z porządku obrad.

Innych wniosków nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miasta S.Węgłowski    poddał pod głosowanie propozycję 
porządku obrad z uwzględnieniem wyżej zacytowanych wniosków; 19 głosami „za”, przy 
0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach  wstrzym.  -  jednomyślnie  „za”    radni  przyjęli 
następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności.
2. Zmiany w porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Informacja Prezydenta Miasta dotycząca  bieżącej działalności.
5. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Ełku,
2) zmian w budżecie miasta Ełku na 2011 rok,
3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku,
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4) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy
    zabytkach wpisanych do rejestru zabytków usytuowanych na terenie Miasta Ełku,
5) zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze,
6) przystąpienia do zmiany części miejscowego planu zagospodarowania „Ełk-
    Zamkowa”,
7) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,
    zwanej „EŁK - OSIEDLE JEZIORNA II”,
8) przystąpienia do zmiany miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego
   zwanych: Ełk-Zamkowa”, „Ełk – Dąbrowskiej”, Ełk – Gdańska II”, „Ełk-Kilińskiego
   Targowa”,   „Ełk – Sklejki” oraz „Ełk – Baranki”,
9) zmiany uchwały o gospodarowaniu nieruchomościami stanowiącymi przedmiot
    własności i przedmiot użytkowania wieczystego Gminy Miasta Ełku,
10) zmiany  nazwy ulicy Roosevelta na Marii i Lecha Kaczyńskich, 
11)  rozpatrzenia skargi wniesionej  w związku z nagminnym zakłócaniem ciszy nocnej
     przez właściciela lokalu „Biały Żagiel”,
12) przystąpienia Gminy Miasta Ełku do Stowarzyszenia Gmin Rzeczypospolitej Polskiej
      Euroregion Bałtyk,
13) ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych,
14) ustalenia opłat za świadczenia publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę
      Miasto Ełk,
15) ustalenia opłat za korzystanie z usług Żłobka „Miejskiego Przedszkola i Żłobka
       Ekoludki” w Ełku,
16) zmiany nazwy Przedszkola Samorządowego nr 2 im. Jana Brzechwy w Ełku przy
      ul. Armii Krajowej 4,
17) realizacji odcinka drogi wewnętrznej na os. Kochanowskiego,
18) określenia zasad współpracy z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad
  Oddział w Olsztynie w sprawie wspólnej realizacji zadania – przebudowy skrzyżowania
     drogi krajowej nr 16 (ul.Kajki) z drogami miejskimi – Grodzieńską i Tuwima.
6. Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2011 roku.
7.  Opinia  w  sprawie  projektu  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków 

zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Ełk,  na  terenie  położonym w  obrębie 
Płociczno – obejmującym teren działki nr 32/4, do której przystąpiono na podstawie 
uchwały nr LXXXIII/687/2010 Rady Gminy Ełk z dnia 29.10.2010r.

8. Interpelacje i zapytanie radnych.
9. Oświadczenia i wolne wnioski. 
10. Zakończenie obrad.

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji - protokół był do wglądu w Biurze Rady Miasta
Przewodniczący  Rady Miasta  Stefan Węgłowski poprosił  o zgłaszanie uwag, 

zastrzeżeń do protokołu nr VIII.2011 z dnia   18 maja 2011  roku.
W związku z brakiem zastrzeżeń Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski 

stwierdził,  że  protokół  nr   VIII.2011  z  dnia    18  maja  2011  roku został  przyjęty 
jednomyślnie bez uwag.

Pkt 4.   Informacja Prezydenta Miasta dotycząca  bieżącej działalności.
Sprawozdanie  z  działalności  Prezydenta  Miasta  Ełku  w  okresie  od  dnia 

16 maja  2011 r. do dnia  14 czerwca 2011  r., w załączeniu do protokołu.

2



Prezydent   Miasta  Tomasz  Andrukiewicz   przedstawił  działania,  które  były 
dokonywane w ostatnim okresie – międzysesyjnym:

− odbywały  się Zwyczajne Walne Zgromadzenie Wspólników w:
*  spółce „Pro-Medica” .,
*  Miejskim Zakładzie Komunikacji Miejskiej sp. z o.o.,
* spółce Administrator ,
* Związku Międzygminnym Eko-Mazury.
W  wymienionych  spółkach  Zarząd i Rada Nadzorcza otrzymali absolutorium.

− Otwarte zostały oferty na   realizację inwestycji,  które są zapisane w budżecie 
miasta:

* na budowę „Orlika” przy  Zespole Szkół Samorządowych . O ok. 300tys. zł oferta jest 
niższa , niż zakładaliśmy w budżecie.
* na modernizację ulicy Mickiewicza – na wymianę  latarni, barierek i ścieżki rowerowej. 
Otwarta oferta jest wyższa o 30 ty. zł, aniżeli środki zapisane   w budżecie.
*  na  zagospodarowanie  terenu  przy  modernizowanej  kamienicy   pokoszarowej  na 
potrzeby  budownictwa  komunalnego.  W  budżecie  mieliśmy  zapisaną  kwotę 
1.400 tys.zł, a oferta najtańsza – 830 tys.zł,  są  znaczne oszczędności.

− W  lipcu  zostaną  otwarte  kolejne  oferty,  między  innymi   na  rekultywację 
Wysypiska  Śmieci  w Siedliskach.  Pan Prezydent  przypomniał,  że  w budżecie 
mamy zapisaną kwotę w wys. 3.600 tys. zł na realizacje tego przedsięwzięcia.

− Na  zaproszenie  Marszałka  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  Pan 
Prezydent uczestniczył w Elblągu w spotkaniu, na którym zaprezentowano nowe 
projekty  grupy  LOTOS  sieci  ekonomicznej  w  stacji  paliw,  które  mogłyby 
powstawać w miastach przy współpracy  z partnerem samorządowym. 

− 24 maja w Lidzbarku Warmińskim odbyły się uroczystości związane z rocznicą 
powstania samorządu terytorialnego. Podczasj uroczystości Pan Prezydent został 
odznaczony  „Medalem za zasługi dla Województwa Warmińsko-Mazurskiego”.

− 26  maja  zostały  wręczone  medale  za  długoletnie  pożycie  małżeńskie  parom 
małżeńskim, które przeżyły ze sobą ponad 50 lat.

− Pan  Prezydent  uczestniczył  w  Sopocie  i  Warszawie  w  dwóch  ważnych 
konferencjach poświęconych finansom publicznym. W Konferencji uczestniczyli: 
Prezydent Rzeczypospolitej  Polskiej oraz Minister Finansów i inni ministrowie 
odpowiedzialni za rozwój regionalny oraz  finanse publiczne. Rząd wycofał się 
z  propozycji  związanej  z  ograniczeniami  finansowymi  dla  samorządów.  Dług 
publiczny samorządów w skali całości długu publicznego w tej  chwili.  wynosi 
5,9%. Generowane inwestycje w samorządach  to ponad 30% kwot wydatkowych. 
W administracji rządowej jest to ok. 7%. Z przekazanych informacji wynika, że 
będą podejmowane działania aby samorządy mogły korzystać  z nowych źródeł 
dochodów, w szczególności z podatku  Vat. Obecnie korzystamy z podatku PIT 
i CIT. Oczywiście mamy podatki lokalne – podatek od nieruchomości, podatek od 
środków transportowych, których stawki możemy modelować zgodnie z zapisami 
w ustawie i rozporządzeniu. Z przekazanych informacji na  konferencji wynika, 
że podejmowane będą działania związane ze zmianami w przepisach związanych 
z rozpraszaniem się miast poza granice i kurczącymi się dochodami do budżetów 
miast z tytułu sprzedaży nieruchomości. Mowa o braku przestrzeni i rozszerzeniu 
granic miast.

− Odbył  się  Zespół  Samokształceniowy  Dyrektorów  naszych  placówek 
oświatowych i kultury. 3-4 razy w roku dyrektorzy spotykają się, aby wspólnie 
podnieść kwalifikacje w zakresie zarządzania placówkami oświatowymi.
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− 6 czerwca gościliśmy w Ełku (w tej  sali  konferencyjnej)  Komisję  Środowiska 
Senatu  Rzeczypospolitej  Polskiej.  Komisja  obradowała  na  posiedzeniach 
wyjazdowych. Zapoznała się z działaniami związanymi   z realizacją inwestycji 
z  obszaru  ochrony  środowiska  -  poprawie  gospodarki  wodno-ściekowej, 
zastosowaniem  odnawialnych  źródeł  energii.  Senatorowie  wizytowali  budowę 
Zakładu Unieszkodliwiania Odpadów w Siedliskach. Spotkali się na konferencji 
w  Centrum  Edukacji  Ekologicznej.  W  tym  samym  czasie  rozmawialiśmy 
z Wiceministrem Środowiska Panem  Januszem Zalewskim, który uczestniczył 
również w  tym spotkaniu,  na temat naszych planów dot. rekultywacji naszego 
jeziora  z  zastosowaniem  innowacyjnych  metod  w  rekultywacji  zbiornika 
wodnego.

− Przewodniczący Rady Miasta i Pan Prezydent spotkali się  w Olsztynie:
*  z   Dyrektorem  Agencji  Nieruchomości  Rolnych.  Rozmowy  prowadzono  na  temat 
zarezerwowania terenu potrzebnego pod  lotnisko, zgodnie z uchwałą Rady Miasta,
*  z  Dyrektorem  Departamentu  Kultury  i  Edukacji  Panem  Zdzisławem  Fadrowskim 
w sprawie  możliwości  współpracy  Uniwersytetu  Warmińsko-Mazurskiego  ze  Szkołą 
Policealną  w zakresie kierunków medycznych. 

− Odbyły się spotkania z inwestorami i deweloperami:
* między innymi z Panem Piotrem Basiewiczem, który inwestuje na wyspie zamkowej. 
Rozmowy dotyczyły  planów związanych z realizowaną inwestycją budowy hotelu w tym 
obszarze  i koniecznością zmiany miejscowego planu zagospodarowania terenu. 
* z przedstawicielami deweloperów ełckich, którzy zainteresowani są zakupem gruntów 
na  potrzeby  mieszkalnictwa  wielorodzinnego.  W  związku  z  tym  radnym  zostaną 
przedstawione  do  uchwalenia  zmiany  do  miejscowych  planów  zagospodarowania 
przestrzennego.
*  z  właścicielami,  bądź  osobami  zainteresowanymi  gruntami  pod  obiekty 
wielkopowierzchniowe.

− Z  naszej  inicjatywy,  przy  naszym  wsparciu  i  pomocy  zorganizowana  została 
wspólnie  z   Polską  Agencja  Informacji  Zagranicznych  konferencja  dla 
przedsiębiorców,  w  której  uczestniczyło   90  przedsiębiorców.  Na  konferencji 
przedstawiono  informacje  na  temat  możliwości  inwestowania  w  północno-
wschodniej  Polsce,  a  także  możliwości  promocji  naszych  firm  przez  Polską 
Agencję Informacji Inwestycji Zagranicznych.

− Pan  Prezydent  spotkał  się  z  Wójtem  Gminy  Ełckiej.  Spotkanie  dot.,  między 
innymi wspólnych działań  w zakresie  właścicielskiego nadzoru nad Miejskim 
Zakładem  Komunikacji  Miejskiej,  a  także  w sprawach  dot.  budowy drogi  do 
Zakładu Unieszkodliwiania Odpadów w Siedliskach.

− Prowadzone są rozmowy z samorządem Powiatu Ełckiego na temat  wzajemnych 
zamian gruntów. 

− Przekazany został sprzęt medyczny  zakupiony z dotacji z budżetu miasta  dla 
Państwowej Straży Pożarnej. 

− Pan Prezydent podpisał list intencyjny w sprawie współpracy w zakresie realizacji 
inwestycji  celu  publicznego  polegającej  na  budowie  energetycznej  stacji  linii 
przesyłowych  na  terenie  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  w  związku 
z  budową  mostu  energetycznego  Polska  –  Litwa.  Inwestycja  ta  ma  być 
realizowana w przeciągu najbliższych trzech lat.

− W  naszym  Urzędzie  Miasta  organizowane  są  porady  dla  przedsiębiorców 
w pierwszy i trzeci piątek miesiąca. Przedsiębiorcy mogą uzyskać informacje na 
temat  założenia  własnej  działalności  gospodarczej,  pozyskania  środków z Unii 
Europejskiej.
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− Straż Miejska uruchomiła bezpłatny numer telefonu dla osób niesłyszących, pod 
hasłem „Jeszcze Bliżej Nas”.

− W  ostatnią  sobotę  podpisaliśmy  umowę  partnerską  z  miastem  Orbassano  na 
podstawie uchwały Rady Miasta Ełku.

− Z dniem 1 czerwca na funkcję Zastępcy Prezydenta Miasta Ełku został powołany 
Pan Kamil Buksa.

Nie zgłoszono uwag do przedstawionej informacji.

Pkt 5. Podjęcie uchwał  w  sprawach:

1) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Ełku absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2010 rok , w załączeniu do protokołu.

Udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta wynika i zależy od rozpatrzenia:
− sprawozdania z wykonania budżetu miasta Ełku za 2010 rok,
− sprawozdania finansowego,
− opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie,
− informacji o stanie mienia miasta Ełku,
− stanowiska Komisji Rewizyjnej.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Stefan  Węgłowski  przypomniał,  że  Prezydent 
Miasta złożył do Rady Miasta sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2010 przyjęte 
Zarządzeniem   Nr  109/2011  Prezydenta  Miasta  Ełku  z  dnia  30   marca  2011roku 
w sprawie  przyjęcia  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  Ełk  za 2010rok oraz 
sprawozdanie finansowe Gminy Miasta Ełku przekazane pismem znak FN 3035.1.2011 
z dnia 6.05.2011r. Jest pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, 
do przedłożonego sprawozdania, zawarta w Uchwale Nr RIO.VIII-0120-150/11 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia  9 maja 2011 roku. 

Kwestią absolutorium zajmowała się Komisja Rewizyjna Rady Miasta. Komisja 
Rewizyjna  rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała:  

− sprawozdanie finansowe, sprawozdanie z  wykonanie budżetu miasta za 2010 rok 
wraz  z  opinią  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w Olsztynie   oraz  informację 
o stanie mienia  Gminy Miasta Ełku wg stanu na dzień 31.12.2010r.,

i  przyjęła wniosek o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta.
Kserokopię sprawozdania z wykonania budżetu wszyscy radni otrzymali. Temat 

szczegółowo  omawiany  był  na  posiedzeniach  poszczególnych  Komisji  Rady  Miasta. 
Przewodniczący  Rady  Miasta  poprosił  o  przedstawienie  opinii   z  poszczególnych 
komisji:

> Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Karol Marchel poinformował, że Komisja 
Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 3 czerwca bieżącego roku po szczegółowej analizie 
i na podstawie:
a/  sprawozdania  finansowego -  bilans jednostki samorządu terytorialnego przekazany 
przez Prezydenta Miasta pismem: FN 3035.1.2011 z dnia 06.05.2011r.,
b/  sprawozdania z  wykonania budżetu miasta za 2010 rok - Zarządzenie Nr 109/2011 
Prezydenta  Miasta  Ełk    z  dnia  30  marca  2011r.  w  sprawie  przyjęcia  sprawozdania 
z  wykonania  budżetu  miasta  Ełku  za  2010  rok  wraz  z  opinią  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej  w  Olsztynie –  Uchwała  RIO.VIII-0120-150/11  Składu  Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 9 maja 2011r. w sprawie  wydania 
opinii o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Ełku sprawozdaniu z wykonania budżetu 
miasta za rok 2010,    
c/ informacji o stanie mienia  Gminy Miasta Ełku wg stanu na dzień 31.12.2010r. 
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d/ informacji uzupełniających do tego sprawozdania złożonych przez Skarbnika  
    Miasta,
e/ kontroli i analiz przeprowadzonych w 2010 roku,
- uznała gospodarkę finansową Prezydenta Miasta Ełku za prawidłową.

Komisja Rewizyjna  wnioskuje o:
a/ przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu miasta Ełk za 2010 rok,
b/ udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta Ełk za 2010 rok.

> Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Konrad Siemienkiewicz 
poinformował,  że  Komisja  wydała  pozytywną  opinię   i  przyjęła  wykonanie  budżetu 
miasta za rok 2010. 

> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa  i Porządku Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że Komisja wydała pozytywną opinię i przyjęła wykonanie 
budżetu miasta za rok 2010.

>  Przewodniczący  Komisji  Turystyki  Sportu  i  Rekreacji  Tomasz  Przekop 
poinformował,  że  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  wykonanie  budżetu  miasta  za 
2010 rok.

>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  Dariusz 
Wasilewski  poinformował,  że  komisja  wydała  pozytywną  opinię,  przyjęła  wykonanie 
budżetu  miasta  za  rok 2010 i  pozytywnie  zaopiniowała  wniosek Komisji  Rewizyjnej 
o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta.

>  Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Idzi  Podwojski 
poinformował,  że Komisja pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu za rok 2010.

Przewodniczący Rady Miasta S.Węgłowski poinformował,  że wniosek Komisji 
Rewizyjnej wraz z opinią w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta, przesłał  do 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie. Wniosek Komisji Rewizyjnej  w sprawie 
absolutorium  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Regionalną  Izbę  Obrachunkową 
w Olsztynie. Regionalna Izba Obrachunkowa w Olsztynie - Uchwałą Nr RIO.IV-0120-
185/11 Składu Orzekającego Regionalnej  Izby Obrachunkowej   w Olsztynie   z  dnia 
6  czerwca    2011roku  w  sprawie  zaopiniowania  wniosku  w sprawie  udzielenia 
absolutorium dla  Prezydenta  Ełku za  2010 rok -  wydała  pozytywną  opinię.  Uchwała 
Nr  RIO.IV-0120-185/11  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 
w Olsztynie z dnia  6 czerwca 2011 roku,  w załączeniu do protokołu.

Efektem tych prac jest projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium, który 
po dyskusji zostanie poddany pod głosowanie. 

Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski otworzył dyskusję.

Radny Karol  Marchel  zabierając  głos  poinformował,  że  jeśli  chodzi  o  analizę 
wydatków za rok poprzedni,  to warto zauważyć,  że w związku ze wzrostem poziomu 
zadłużenia bardzo istotnie wzrosły wydatki na obsługę długu. Same tylko odsetki - bez 
rat  kredytu  i  wykupu obligacji  -  wyniosły ponad 2,5 miliona  złotych,  wobec miliona 
złotych w roku poprzednim. Jest to konsekwencja wzrostu zadłużenia Miasta do poziomu 
ponad 59 mln zł na koniec 2010r., co stanowi ok. 38% wydatków za rok ubiegły.

Co do wydatków warto zwrócić  uwagę na oświatę,  wychowanie  i  edukacyjną 
opiekę wychowawczą, które pochłonęły w sumie prawie 48 milionów złotych i stanowiły 
prawie 1/3 wydatków budżetu. Podobnie jak to ma miejsce od lat, po raz kolejny wydatki 
na oświatę rosły w stopniu wyższym niż subwencja oświatowa. Za rok 2010 z budżetu 
miejskiego dołożono ok. 15,5 mln zł. Inną istotną pozycję (17% wydatków) w strukturze 
wydatków stanowiły wydatki na pomoc społeczną, które wynosiły w sumie 26,6 mln zł.
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Warto  jeszcze  wymienić  wydatki  na  transport  i  łączność,  w  tym  także  drogi 
publiczne, które wyniosły prawie 22 mln zł i stanowiły 13,8% wydatków, administrację, 
która łącznie z wydatkami na funkcjonowanie Rady Miasta kosztowała ponad 11 mln zł 
(ponad  7%  wydatków).  Wydatki  na  gospodarkę  komunalną  i  ochronę  środowiska 
wyniosły 12,8 mln zł (8,2% wydatków budżetu), kulturę fizyczna i sport - 11,1 mln zł 
(7,1%) oraz kulturę i ochronę dziedzictwa narodowego - 8,3 mln zł ( 5,3%).

Odnosząc się do instytucji absolutorium, która stanowi wyraz akceptacji sposobu 
realizacji  przez  Prezydenta  Miasta  uchwalonej  uprzednio  uchwały  budżetowej,  trzeba 
ocenić, że została ona zrealizowana pomyślnie, a nawet z pewnymi sukcesami. Dlatego 
też Klub PiS będzie głosował za udzieleniem absolutorium Prezydentowi Miasta.

Inni  radni  nie  zgłosili  się  do  dyskusji.  Ww  związku  z  brakiem  chętnych  do 
zabrania głosu w omawianym temacie Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowskii 
poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Ełku 
absolutorium                  z tytułu wykonania budżetu za 2010 rok – cytuję:
“ Na podstawie art.  18 ust. 2 pkt 4 i art. 28a ust. 1 i 2 ustawy z dnia 8 marca     1990 roku 
o samorządzie gminnym (tekst jedn. Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591 z późn. zm.) oraz 
art. 271 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz. U. z 2009 
Nr 157, poz. 1240 z późn. zm.), 
po zapoznaniu się z:

1) sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta Ełku za 2010 rok,
2) sprawozdaniem finansowym,
3) opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie,
4) informacją o stanie mienia miasta Ełku,
5) stanowiskiem Komisji Rewizyjnej

Rada Miasta Ełku uchwala, co następuje:
§ 1.  Udziela się Prezydentowi Miasta Ełku absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 
2010 rok.
§ 2.  Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.”

W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  20 głosami  „za”  –  jednomyślnie, 
radni podjęli uchwałę.
Uchwała Nr IX.70.2011  w sprawie  w sprawie udzielenia  Prezydentowi Miasta Ełku 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2010 rok,    w załączeniu do protokołu.

*   *   *
2)  Projekt  uchwały  w  sprawie   zmian  w budżecie  miasta  Ełku  na  2011  rok, 
w załączeniu do protokołu.

Prezydent  Miasta Tomasz Andrukiewicz zaprezentował zaproponowane zmiany 
do budżetu wraz z autopoprawką zawartą w  piśmie ZI.586.2011 z dnia 21.06.2011r.. 

 Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poinformował, że przedłożone 
zmiany do budżetu miasta szczegółowo omawiane były na posiedzeniach poszczególnych 
komisji. Poprosił o przedstawienie opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, w części dot. prac 
komisji.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
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> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem zgłoszonej autopoprawki.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  20  głosami  „za”  –  jednomyślnie, 
radni podjęli uchwałę.
Uchwała Nr IX.71.2011  w sprawie  zmian w budżecie miasta Ełku,  w załączeniu do 
protokołu.

  *   *   *
3) Projekt uchwały w sprawie  zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku 
na lata 2011– 2027, w załączeniu do protokołu.

 Skarbnik  Miasta Jarosław Wróbel omówił  projekt uchwały.  Poinformował,  że 
projekt uchwały jest  konsekwencją przedłożonego projektu uchwały w sprawie zmian 
w budżecie Miasta na 2011 rok i obejmuje zmianę:
1) w załączniku nr 1:
     a) korekta dochodów i wydatków zgodnie z aktualnym projektem uchwały w sprawie 
          zmian w budżecie Miasta Ełku na 2011r,
     b) w związku ze wskazaniem Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie
        w sprawie braku zgodności relacji wynikającej z art. 243 ust. 1 ustawy o finansach 
        publicznych:  
       - zmiana założeń w zakresie wzrostu dochodów z tytułu podatków lokalnych -  

stawek 
         podatkowych - w latach 2012-2018, w tym: 2012-2014 o 4%, 2015-2018 o 3%,
      -  wzrost  dochodów ze  sprzedaży mienia,  w tym:  w 2013 – 1 mln  zł,  2014 –  

o 2 mln. zł, 
         2015 o 1,7 mln. zł, w 2016 o 2 mln. zł, w 2017 o 1,7 mln zł i 2018 o 1 mln. zł.
 2) w załączniku nr 2:
     - korekta prognozy długi i spłat zobowiązań na lata 2011-2027 zgodnie z załącznikiem
       nr 1,
 3) w załączniku nr 3:
     - zmniejszenie wydatków na przedsięwzięcie „Modernizacja ulicy Bema” 
         o kwotę 267 853 zł w 2011r. (dochody i wydatki) i 790 879 zł w 2012r. (dochody 
         i wydatki),
    - zmniejszenie wydatków na przedsięwzięcie „Adaptacja budynku pokoszarowego 
         przy ul. Kościuszki” o kwotę 100 000 zł w 2011r.

Przewodniczący Rady Miasta S.Węgłowski poprosił o przedstawienie opinii przez 
komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
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Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 17 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” –3.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  17  głosami  „za”,  przy  3  głosach 
wstrzym. radni podjęli uchwałę.
Uchwała Nr IX.72.2011  w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Ełku na lata 2011– 2027,  w załączeniu do protokołu.

*  *  *
4)  Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  na  prace  konserwatorskie, 
restauratorskie  i  roboty  budowlane  przy   zabytkach  wpisanych  do  rejestru  zabytków 
usytuowanych na terenie Miasta Ełku,,   w załączeniu do protokołu.

Prezydent   Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  zaprezentował  omówił  propjekt 
uchwały w sprawie jak wyżej i wniósł o podjęcie. 

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poinformował,  że  projekt 
uchwały  omawiany  były  na  posiedzeniach  poszczególnych  komisji.  Poprosił 
o przedstawienie opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Radny Ireneusz Dzienisiewicz proponował, aby w przyszłości zastanowić się nad 
dawaniem pieniędzy dla prywatnych przedsiębiorców.

Inie zgłoszono formalnych zastrzeżeń do projektu uchwały.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za” - jednomyślnie  radni 
podjęli uchwałę.
Uchwała  Nr  IX.73.2011  w  sprawie  udzielenia  dotacji  na  prace  konserwatorskie, 
restauratorskie  i  roboty  budowlane  przy   zabytkach  wpisanych  do  rejestru  zabytków 
usytuowanych na terenie Miasta Ełku   w załączeniu do protokołu.

*  *  *
5) Projekt uchwały w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 
za pierwsze półrocze, w załączeniu do protokołu.

Skarbnik  Miasta  Jarosław  Wróbel   omówił  projekt  uchwały  i  w  imieniu 
Prezydenta Miasta wniósł o podjęcie.

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poinformował,  że  projekt 
uchwały  omawiany  były  na  posiedzeniach  poszczególnych  komisji.  Poprosił 
o przedstawienie opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
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W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za”- jednomyślnie „za” 
radni podjęli uchwałę.
Uchwała Nr IX.74.2011 w sprawie  zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 
budżetu za pierwsze półrocze,   w załączeniu do protokołu.

*  *  *
6) Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  części  miejscowego  planu 
zagospodarowania „Ełk-  Zamkowa”, w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Kamil  Buksa  poinformował,  że  projekt  uchwały 
szczegółowo omawiały  był na komisjach. Komisje nie wniosły zastrzeżeń..

Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych,  „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  20 głosami  „za”  –  jednomyślnie, 
radni podjęli uchwałę.
Uchwała Nr IX.75.2011 w sprawie przystąpienia do zmiany części miejscowego planu 
zagospodarowania „Ełk- Zamkowa”, w załączeniu do protokołu.

*  *  *
7)  Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego,   zwanej  „EŁK  -  OSIEDLE  JEZIORNA  II”, 
w załączeniu do protokołu.

Projekt  uchwały  omówił   Zastępca  Prezydenta  Miasta  Kamil  Buksa. 
Poinformował, że projekt uchwały szczegółowo omawiały  był  na komisjach. Komisje 
nie wniosły zastrzeżeń..

Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  20  głosami  „za”   radni  podjęli 
uchwałę.
Uchwała  Nr  IX.76.2011  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego,  zwanej  „EŁK  -  OSIEDLE  JEZIORNA  II”, 
w załączeniu do protokołu.

*  *  *
8) Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  miejscowych  planów 
zagospodarowania przestrzennego    zwanych: Ełk-Zamkowa”, „Ełk – Dąbrowskiej”, Ełk 
– Gdańska II”, „Ełk-Kilińskiego     Targowa”,   „Ełk – Sklejki” oraz „Ełk – Baranki”, 
w załączeniu do protokołu.
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Projekt  uchwały  omówił   Zastępca  Prezydenta  Miasta  Kamil  Buksa. 
Poinformował, że projekt uchwały szczegółowo omawiały  był  na komisjach. Komisje 
nie wniosły zastrzeżeń..

Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  20  głosami  „za”   radni  podjęli 
uchwałę.
Uchwała  Nr  IX.77.2011 w  sprawie   przystąpienia  do  zmiany  miejscowych  planów 
zagospodarowania przestrzennego    zwanych: Ełk-Zamkowa”, „Ełk – Dąbrowskiej”, Ełk 
– Gdańska II”, „Ełk-Kilińskiego    Targowa”,   „Ełk – Sklejki” oraz „Ełk – Baranki”, 
w załączeniu do protokołu.

*   *   *
9) Projekt uchwały w sprawie   zmiany uchwały o gospodarowaniu nieruchomościami 

stanowiącymi przedmiot  własności i przedmiot użytkowania wieczystego Gminy 
Miasta Ełku, w załączeniu.

  Prezydenta Miasta T.Andrukiewicz omówił projekt uchwały i wniósł o podjęcie. 
         Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poinformował, że projekt uchwały
omawiany były na posiedzeniach poszczególnych komisji. Poprosił  o przedstawienie
opinii przez komisje:

     >  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała negatywną opinię do projektu uchwały 
w wersji przedstawionej przez Prezydenta Miasta.

                > Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował,  że   komisja  szczegółowo  analizowała  przedłożony  projekt  uchwały. 
Komisja  zgłosiła  wnioski,  które  Prezydent  Miasta  uwzględnił  i  w  dniu  dzisiejszym 
przedłożył projekt uchwały uwzględniający wnioski komisji. Komisja wydała pozytywną 
opinię.

Radny  Wojciech  Kwiatkowski  zwrócił  uwagę,  że  §  3  przedłożonego  projektu 
uchwały  w  dniu  dzisiejszym  nie  uwzględnia  wniosku  Komisji  Budżetowej.  

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  zgłosił  jako  autopoprawkę,  aby  uwzględnić 
zapis  w  §  3  zgodny  z  propozycją  –  wnioskiem  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju 
Gospodarczego, z następującym brzmieniem: „§ 3.  Uchwała wchodzi w życie z dniem 
01.01.2012 r.   z wyjątkiem § 1 pkt 1, 2 i 5, które wchodzą w życie po upływie 14 dni od 
dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko- Mazurskiego.”

Innych wniosków nie zgłoszono.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały uwzględniający wnioski Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego. 
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 16 radnych, „przeciw” –4,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  16  głosami  „za”   radni  podjęli 
uchwałę.
Uchwała  Nr  IX.78.2011  w  sprawie   zmiany  uchwały  o  gospodarowaniu 
nieruchomościami  stanowiącymi  przedmiot  własności  i  przedmiot  użytkowania 
wieczystego Gminy Miasta Ełku, w załączeniu.
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*  *  *
10) Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany   nazwy  ulicy  Roosevelta  na  Marii  i  Lecha 
Kaczyńskich,  w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  S.Węgłowski  poinformował,  że niniejszy projekt 
uchwały  jest  wnioskiem  Klubu  Radnych  Prawo  i  Sprawiedliwość.  Projekt  uchwały 
omawiały komisje.  Odczytał pismo od Posła na Sejm RP Wojciecha Kossakowskiego.

Radny  Paweł  Czemiel  uzasadnił  potrzebę  zmiany  nazwy  ulicy  oraz  podjęcia 
uchwały  w  tej  sprawie.  Zaapelował  do  radnych  o  tolerancję  i  poprosił  o  podjęcie 
uchwały.

Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 
poinformował, że komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała negatywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała negatywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 3 radnych, „przeciw” – 9,  „wstrzymujących” – 8.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że w wyniku głosowania jak wyżej  nie 
została  podjęta uchwała.

*   *   *

11) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej  w związku z nagminnym 
zakłócaniem  ciszy  nocnej  przez  właściciela  lokalu  „Biały  Żagiel”,w  załączeniu  do 
protokołu.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Karol Marchel poinformował, że   Komisja 
po zapoznaniu się z dokumentami związanymi ze skargą  oraz po wysłuchaniu informacji 
przedstawionych  przez  p.  Krzysztofa  Skibę  –  Komendanta  Straży   Miejskiej,  uznała 
skargę za bezzasadną. 

  W wyniku rozpatrzenia skargi Komisja przygotowała i pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie jak wyżej wraz  z uzasadnieniem. Niniejszy wniosek Komisja 
przyjęła  w głosowaniu jawnym:  4 głosami "za",   przy 0 głosach przeciw i  0 głosach 
wstrzymujących. 

Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja nie wyraziła opinii do projektu uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Idzi  Podwojski 
poinformował, że komisja uznała skargę za bezzasadną.

W związku z brakiem formalnych wniosków w temacie skargi  Przewodniczący 
Rady Miasta S.Węgłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej, 
z zapisem iż skarga jest bezzasadna.
W głosowaniu  udział wzięło  16 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 10 radnych, „przeciw” –3,  „wstrzymujących” –30.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  10  głosami  „za”   radni  podjęli 
uchwałę.
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Uchwała  Nr  IX.79.2011  w  sprawie   rozpatrzenia  skargi  wniesionej   w  związku 
z  nagminnym  zakłócaniem  ciszy  nocnej  przez  właściciela  lokalu  „Biały  Żagiel”, 
w załączeniu.

*  *  *
12)  Projekt  uchwały w sprawie  przystąpienia  Gminy Miasta  Ełku do  Stowarzyszenia 
Gmin Rzeczypospolitej Polskiej   Euroregion Bałtyk, w załączeniu do protokołu.

Prezydent   Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  omówił  potrzebę  podjęcia  uchwały 
i wniósł o podjęcie.

 Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poinformował, że przedłożony 
projekt szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych komisji. Poprosił o 
przedstawienie opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W  głosowaniu   udział  wzięło   19  radnych.  W  trakcie  głosowania  nieobecny  radny 
Z.Jędrkiewicz.
Wynik głosowania:  „za” – 19 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  19  głosami  „za”  –  jednomyślnie, 
radni podjęli uchwałę.
Uchwała  Nr  IX.80.2011  w  sprawie   przystąpienia  Gminy  Miasta  Ełku  do 
Stowarzyszenia Gmin Rzeczypospolitej Polskiej   Euroregion Bałtyk,   w załączeniu do 
protokołu.

*  *  *

13) Projekt uchwały w sprawie  ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków 
i klubów dziecięcych, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił potrzebę podjęcia uchwały 
i wniósł o podjęcie.
Uzasadnienie do projektu uchwały:

     4 kwietnia 2011 roku weszła w życie ustawa  z dnia 4 lutego 2011  roku o opiece  
nad dziećmi w wieku do lat 3, która ma na celu przede wszystkim uproszczenie zasad 
tworzenia żłobków. W myśl  ustawy – żłobki „przechodzą” do resortu Ministra Pracy 
i Polityki Społecznej (dotychczas żłobki podlegały  resortowi zdrowia).  Jednocześnie 
prowadzenie żłobka lub klubu dziecięcego jest działalnością regulowaną w rozumieniu 
ustawy o swobodzie działalności gospodarczej. Dlatego należy ją zgłosić i wpisać do 
odpowiedniego rejestru. Rejestr prowadzi wójt, burmistrz lub prezydent miasta właściwy 
ze względu na miejsce prowadzenia żłobka  lub klubu dziecięcego.

W świetle art. 33  w/w ustawy wpis do rejestru podlega opłacie, która stanowi 
dochód własny gminy. Wysokość opłaty ustala rada gminy w drodze uchwały. Wysokość 
opłaty nie może być wyższa niż 50% minimalnego wynagrodzenia. Zmiany  w rejestrze 
oraz wykreślenie z rejestru są zwolnione z opłaty.  Gmina jest zwolniona z opłaty za wpis 
do rejestru.
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W związku  z  powyższym  proponuje  się  podjęcie  uchwały  Rady  Miasta  Ełku 
w przedmiotowej sprawie. Proponowana wysokość opłaty  za wpis do rejestru –  250 zł 
w odniesieniu do żłobka lub  klubu dziecięcego. 

 Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poinformował, że przedłożony 
projekt szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych komisji. Poprosił 
o przedstawienie opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w zaproponowanym brzmieniu.
W  głosowaniu   udział  wzięło   19  radnych.  W  trakcie  głosowania  nieobecny  radny 
Z.Jędrkiewicz.
Wynik głosowania:  „za” – 19 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  19  głosami  „za”  –  jednomyślnie, 
radni podjęli uchwałę.
Uchwała  Nr IX.81.2011  w sprawie   ustalenia  wysokości  opłaty  za  wpis  do  rejestru 
żłobków i klubów dziecięcych,  w załączeniu do protokołu.

*  *  *
14)  Projekt uchwały w sprawie  ustalenia opłat za świadczenia publicznych przedszkoli 
prowadzonych przez Gminę  Miasto Ełk, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił potrzebę podjęcia uchwały 
i wniósł o podjęcie.
Uzasadnienie:

     Projekt  przedmiotowej  uchwały  dotyczy  zmiany  sposobu  naliczania  opłat  za 
pobyt  dziecka  w  przedszkolu.  Świadczenia udzielane   przez  publiczne  przedszkola 
prowadzone przez Gminę Miasto Ełk uwzględniające realizację podstawy programowej 
wychowania  przedszkolnego  udzielane  są  bezpłatnie  w  wymiarze  5  godzin  zajęć 
dziennie  w  godzinach  od  8:00  do  13:00  przez  pięć  roboczych  dni  w  tygodniu  od 
poniedziałku do piątku.  Natomiast  świadczenia publicznych przedszkoli  wykraczające 
poza wymiar  w/w zajęć ustala się odpłatność rodziców (opiekunów prawnych),  która 
obejmuje koszty zajęć opiekuńczo-wychowawczych oraz dydaktycznych, j/n:
1.  zajęcia  umożliwiające  realizację  programów  autorskich,  innowacyjnych,  służących 
wszechstronnemu rozwojowi dzieci,
2. zajęcia opiekuńcze dostosowane do wieku, potrzeb i możliwości dzieci, gry i zabawy 
badawcze,  rozwijające  zainteresowania  i  wiedzę  w  otaczającym  świecie,  zabawy 
wspomagające  i  korygujące  rozwój  mowy  dzieci,  gry  i  zabawy  tematyczne, 
wspomagające  rozwój  społeczno-emocjonalny  dzieci;  zajęcia  rozwijające 
zainteresowania  i  uzdolnienia  artystyczne  dzieci,  zajęcia  przygotowujące  dzieci  do 
udziału  w  przedszkolnych  i  środowiskowych  konkursach,  imprezach  artystycznych 
i okolicznościowych.
Opłatę  za  świadczenia  wykraczające  poza  podstawę  programową proponujemy pobór 
opłaty wg  następującej wysokości:
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1)  9,05 zł za jeden dzień zajęć, za pierwsze  dziecko,  
2)  6,80  zł za jeden dzień zajęć, za drugie dziecko z tej samej rodziny, 
3)  4,50 zł za jeden dzień zajęć, za trzecie i następne dziecko z tej samej rodziny.

 Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poinformował, że przedłożony 
projekt szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych komisji. Poprosił 
o przedstawienie opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w zaproponowanym brzmieniu.
W  głosowaniu   udział  wzięło   19  radnych.  W  trakcie  głosowania  nieobecny  radny 
Z.Jędrkiewicz.
Wynik głosowania:  „za” – 16 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 3.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  16  głosami  „za”  radni  podjęli 
uchwałę.
Uchwała  Nr  IX.82.2011  w  sprawie   ustalenia  opłat  za  świadczenia  publicznych 
przedszkoli prowadzonych przez Gminę  Miasto Ełk, w załączeniu do protokołu.

*  *  *

15) Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z usług Żłobka „Miejskiego 
Przedszkola i Żłobka  Ekoludki” w Ełku, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił potrzebę podjęcia uchwały 
i wniósł o podjęcie.
Uzasadnienie:

     Projekt  przedmiotowej  uchwały  dotyczy  dostosowania   przepisów  prawa 
miejscowego na  zgodność  z  nową ustawą z dnia  4  lutego  2011 roku  o  opiece  nad 
dziećmi  w  wieku  do  lat  3  (Dz.  U.  Nr   45  poz.   235).  Jednocześnie  proponujemy 
podwyższenie  o  20  zł  miesięcznie  opłaty  wnoszonej  przez  rodziców  lub  opiekunów 
prawnych za usługi żłobka Miejskiego Przedszkola i Żłobka „EKOLUDKI”w Ełku. 
Proponowane w  projekcie uchwały opłaty   za żłobek przedstawiają się następująco:

- za pierwsze dziecko z obecnej 210 zł – na 230 zł,
- za drugie dziecko z tej samej rodziny z obecnej 130zł – na 150 zł,
- za trzecie i kolejne  dziecko z tej samej rodziny z obecnej 90 zł – na 110 zł,

Propozycja podwyższenia opłat za świadczenia żłobka wiąże się z przeznaczeniem tych 
środków   na  polepszenie  warunków  do  wychowania,  opieki,  nauki  i  zabawy 
najmłodszych dzieci.

 Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poinformował, że przedłożony 
projekt szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych komisji. Poprosił 
o przedstawienie opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
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> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 19 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 1.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  19  głosami  „za”  radni  podjęli 
uchwałę.
Uchwała  Nr  IX.83.2011  w sprawie    ustalenia  opłat  za  korzystanie  z  usług  Żłobka 
„Miejskiego Przedszkola i Żłobka  Ekoludki” w Ełku, w załączeniu do protokołu.

*  *  *
16) Projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy Przedszkola Samorządowego nr 2 im. Jana 
Brzechwy w Ełku przy  ul. Armii Krajowej 4, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił potrzebę podjęcia uchwały 
i wniósł o podjęcie.
Uzasadnienie:

     Przedszkole  Samorządowe  nr  2  im.  Jana  Brzechwy  w Ełku  mieści  się  przy 
ul.  Armii  Krajowej  4.  W 1948  r.  z  inicjatywy  Związku  Zawodowego  Pracowników 
Handlu powstało Przedszkole Nr 2, którego pierwotna siedziba zlokalizowana była przy 
ul. Wojska Polskiego 56. W 1956 r. placówka otrzymała nową lokalizację w centrum 
miasta, przy ul. Armii Krajowej 4, w której funkcjonuje do chwili obecnej. W roku 1998 
Uchwałą Nr XLVI /344/1998 Rady Miasta Ełk nadano przedszkolu imię Jana Brzechwy. 

Obecnie  w przedszkolu funkcjonuje 6 oddziałów. Dyrektorem placówki od 1991 
roku  jest  Pani  Anna  Birgiel.  Misją  przedszkola  jest  zapewnienie  wszechstronnego, 
bezpiecznego  i  radosnego  rozwoju  wychowankom.  Każde  dziecko  jest  traktowane 
indywidualnie  i  podmiotowo.  Przedszkole  jest  nastawione  na  nowoczesne  metody 
i formy pracy. Stawia na kompetentnych, kreatywnych i życzliwych nauczycieli, którzy 
systematycznie podnoszą swoje kwalifikacje,  sukcesywnie biorą udział  w szkoleniach. 
Oferta  programowa  przedszkola  została  rozszerzona  o  zajęcia  rytmiki,  języka 
angielskiego,  logopedii  oraz  gimnastyki  korekcyjnej.  Nawiązano  również  współpracę 
z  instytucjami  kreującymi  życie  kulturalne:  Centrum  Kultury,  Szkoła  Artystyczną, 
Teatrem,  Centrum  Edukacji  Ekologicznej.  Baza  dydaktyczna  przedszkola  jest 
sukcesywnie unowocześniania, posiada stanowiska komputerowe, kserokopiarkę, system 
nagłaśniający.

Podstawę prawną do zmiany nazwy przedszkola publicznego stanowią przepisy 
ustawy  o  systemie  oświaty  oraz  Statut  Przedszkola  Samorządowego  nr  2  im.  Jana 
Brzechwy  w  Ełku.  Właściwym  organem  gminy  do  zmiany  nazwy  przedszkola 
publicznego jest rada gminy. 

W dniu 31 marca 2011 roku Dyrektor Przedszkola Samorządowego nr 2 im. Jana 
Brzechwy w Ełku wystąpił z wnioskiem do Prezydenta Miasta Ełku o podjęcie procedury 
dotyczącej  zmiany  nazwy  przedszkola.  W  wyniku  prac  przygotowawczych  została 
zaproponowana zmiana nazwy przedszkola z obecnej:  Przedszkole Samorządowe nr 2 
im. Jana Brzechwy w Ełku – na Miejskie Przedszkole „PEREŁKA” im. Jana Brzechwy w 
Ełku.  Nowa  nazwa  przedszkola  uzyskała  akceptację  Rady  Pedagogicznej  i  Rady 
Rodziców  Przedszkola.  Nowa  nazwa  przedszkola  ma  na  celu  podkreślenie  okresu 
istnienia przedszkola (63 lata). 
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W opinii  Wydziału  Edukacji  miejskie  przedszkola  publiczne  poprzez  zmianę  swoich 
nazw wypracowują  pewien  swoisty  charakter  działalności,  a  także  identyfikują  się  z 
nazwą  oraz  podejmują  odpowiednie  działania  dydaktyczno-wychowawcze.  Należy 
nadmienić, iż podążanie przedszkoli miejskich w kierunku przyjmowania nazwy własnej 
ma także charakter  porządkujący placówki na mapie edukacyjnej  Ełku. Na przełomie 
ostatnich  lat  zmiany  nazwy  przedszkoli  dokonały:  Miejskie  Przedszkole  „Mali 
Odkrywcy”, Miejskie Przedszkole „Niezapominajka”, Miejskie Przedszkole „Słoneczna 
Ósemka”,  Miejskie  Przedszkole  „Bajka”  i  Miejskie  Przedszkole  „Światełko”. 
Na  podstawie  obserwacji  pracowników  Wydziału  Edukacji  i  uwag  dyrektorów 
przedszkoli  można  stwierdzić  iż,  w  odbiorze  społecznym  chętniej  przyjmowana  i 
akceptowana jest nazwa własna oddająca m. in. charakter danej placówki.

 Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poinformował, że przedłożony 
projekt szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych komisji. Poprosił 
o przedstawienie opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  20  głosami  „za”  radni  podjęli 
uchwałę.
Uchwała Nr IX.84.2011 w sprawie  zmiany nazwy Przedszkola Samorządowego nr 2 im. 
Jana Brzechwy w Ełku przy  ul. Armii Krajowej 4,  w załączeniu do protokołu.

*  *  *
17) Projekt  uchwały  w  sprawie   realizacji  odcinka  drogi  wewnętrznej  na  os. 
Kochanowskiego, w załączeniu do protokołu.

Projekt  uchwały  omówił   Zastępca  Prezydenta  Miasta  Kamil  Buksa. 
Poinformował, że projekt uchwały szczegółowo omawiały  był  na komisjach. Komisje 
nie wniosły zastrzeżeń..

Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  Dariusz 
Wasilewski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  20  głosami  „za”   radni  podjęli 
uchwałę.
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Uchwała  Nr  IX.85.2011 w  sprawie  realizacji  odcinka  drogi  wewnętrznej  na 
os. Kochanowskiego,  w załączeniu do protokołu.

*   *   *
18) Projekt uchwały w sprawie  określenia zasad współpracy z Generalną Dyrekcją Dróg 
Krajowych i Autostrad  Oddział  w Olsztynie w sprawie wspólnej realizacji  zadania – 
przebudowy  skrzyżowania  drogi  krajowej  nr  16  (ul.Kajki)  z  drogami  miejskimi  – 
Grodzieńską i Tuwima,    w załączeniu do protokołu.

Projekt  uchwały  omówił   Zastępca  Prezydenta  Miasta  Kamil  Buksa. 
Poinformował, że projekt uchwały szczegółowo omawiały  był  na komisjach. Komisje 
nie wniosły zastrzeżeń..

Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  Dariusz 
Wasilewski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń do projektu uchwały.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  20  głosami  „za”   radni  podjęli 
uchwałę.
Uchwała Nr IX.86.2011 w sprawie określenia zasad współpracy z Generalną Dyrekcją 
Dróg Krajowych i Autostrad   Oddział w Olsztynie w sprawie wspólnej realizacji zadania 
– przebudowy skrzyżowania    drogi krajowej nr 16 (ul.Kajki) z drogami miejskimi – 
Grodzieńską i Tuwima,    w załączeniu do protokołu.

Pkt 6. Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2011 roku.
                Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że radni otrzymali propozycję planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2011 roku i poprosił o uwagi, bądź wnioski. 
                                  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej K.Marchel poinformował, że na ostatnim 

posiedzeniu  komisji,  w wyniku  zaistniałej  sytuacji  skargowej  komisja  zawnioskowała 
o dopisanie do propozycji planu punktu: „Kontrola wykonania  uchwały Nr LVI/501/10 
Rady  Miasta  Ełku  z  dnia  29  czerwca  2010r.  w  sprawie  ograniczenia  czasu 
funkcjonowania  urządzeń  i  instalacji,  z  których  emitowany  hałas  może  negatywnie 
oddziaływać na środowisko.”

        Radni  nie  wnieśli  zastrzeżeń  i  w  głosowaniu  jawnym;  20 głosami  „za”,  przy 
0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzymujących przyjęli następujący plan pracy Komisji 
Rewizyjnej na II półrocze 2011 roku:
1.  Kontrola zamówień publicznych wybranych inwestycji miejskich:
- modernizacja ulicy Wojska Polskiego,
-  modernizacja  głównej  płyty  boiska  i  bieżni  lekkoatletycznej  wraz  z  trybunami 

i budynkami zaplecza sportowego,
-  budowa boiska przy Szkole  Podstawowej  nr  5  w Ełku w ramach  programu „Moje 

Boisko – Orlik 2012”.
2. Kontrola wykonania  uchwały Nr LVI/501/10 Rady Miasta Ełku z dnia 29 czerwca 

2010r. w sprawie ograniczenia czasu funkcjonowania urządzeń i instalacji, z których 
emitowany hałas może negatywnie oddziaływać na środowisko.
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3.  W  przypadkach  szczególnych  Komisja  podejmie  kontrole  doraźne  po  uprzednim 
uzgodnieniu  z  Przewodniczącym  Rady  Miasta  na  podstawie  pisemnego 
upoważnienia.

  Pkt   7.  Opinia  w  sprawie  projektu  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Ełk,  na  terenie  położonym w  obrębie 
Płociczno – obejmującym teren działki nr 32/4, do której przystąpiono na podstawie 
uchwały nr LXXXIII/687/2010 Rady Gminy Ełk z dnia 29.10.2010r.

Naczelnik  Wydziału  PPiGN  S.Chilicki  omówił  potrzebę  podjęcia  opinii 
w zaproponowanym brzmieniu.

 Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu  opinii.

Radni nie wnieśli zastrzeżeń i nie podjęli dyskusji.
         Przewodniczący Rady Miasta S.Węgłowski poddał pod głosowanie przyjęcie opinii 

w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 

      Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.
      Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za” – jednomyślnie, radni 
podjęli  Opinię w sprawie  Opinia  w sprawie projektu zmiany Studium uwarunkowań 
i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Ełk,  na  terenie  położonym 
w obrębie Płociczno – obejmującym teren działki  nr  32/4,  do której  przystąpiono na 
podstawie uchwały nr LXXXIII/687/2010 Rady Gminy Ełk z dnia 29.10.2010r.,   która 
stanowi załącznik  do protokołu. 

Pkt 8. Interpelacje i zapytanie radnych.
 Radny  Idzi  Podwojski  zwrócił  uwagę,  że  na  ulicy  Wojska  Polskiego  od 

skrzyżowania    z ulicą Kościuszki w stronę ulicy Kilińskiego, na niewielkim odcinku tej 
drogi, są  trzy przejścia dla pieszych, przez co blokuje się ruch samochodowy.  Radny 
zwrócił się z zapytaniem: „czy przejście dla pieszych  przy wyjeździe z plaży miejskiej 
ma być trwałym, czy jest to tymczasowe przejście ?”

Radny  Paweł  Czemiel  w  nawiązaniu  do  powyższej  wypowiedzi  poprosił 
o zsynchronizowanie działania tych świateł.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz poinformował, że przejście dla pieszych 
w  tym  miejscu  było  i  pozostało.  Przypomniał,  że  w  związku  z  modernizacją  ulicy, 
w  tym  miejscu  była  usytuowana  wysepka.  Nie  wykluczone,  że  to  przejście 
w przyszłości  zostanie  zlikwidowane,  bądź przeniesione,  np.  za ulicę Parkową.,  gdyż 
w okresie letnim na tą ulicę bardzo dużo ludzi   w tym miejscu przechodzi. Będzie to 
rozważone. Pan Prezydent przypomniał, że projekt przebudowy ulicy Wojska Polskiego 
był konsultowany z radnymi. 

Radny Michał Tyszkiewicz zwrócił się z następującymi zapytaniami, cytuję:
„ 1. W nawiązaniu do informacji pojawiających się na posiedzeniach kilku komisji mam 
zapytanie: jak kształtował się poziom zadłużenia (ogólna kwota oraz liczba zadłużonych) 
wynikający z nieopłaconych czynszów w lokalach mieszkalnych miasta w latach 2005-
2010? Prosiłbym   o pisemne dane w ujęciu kwartalnym.
2.  Zapytanie  w  sprawie  wpływów  z  tytułu  zajęcia  pasa  drogowego  oraz  reklam 
umieszczonych   w pasie drogowym. Jak kształtowały się przychody z reklam w pasie 
drogowym oraz  z  innych  lokalizacji  będących  w dyspozycji  Urzędu Miasta  w Ełku? 
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Proszę o zestawienie przychodów   w ujęciu kwartalnym od 2006 roku,    z podziałem na 
właściwość lokalizacji, tj osobno pas drogowy     i dzierżawa.
3.  Proszę o przygotowanie  informacji:  ile  i  jakiego interwencji  podjęła Straż Miejska 
w I półroczu 2011 r., w tym ile mandatów i za jakie wykroczenia wystawiono? Z racji tej, 
że jeszcze trwa   I półrocze, to nie oczekuję odpowiedzi na zapytanie w przewidzianym 
w statucie terminie 7 dni, ale może do sierpnia 2011 r.

4.  Moje  kolejne  i  ostatnie  zapytanie  dotyczy  fluoryzacji  zębów  dzieci  w  szkołach 
podstawowych   i gimnazjalnych. Proszę o informacje o stanie wykonania fluoryzacji, 
bowiem z wieści jakie do mnie dotarły wynika, iż niektóre placówki zaniedbują temat 
fluoryzacji. Prosiłbym więc    o weryfikację tych wiadomości.”

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  poinformował,  że  radny  odpowiedź 
otrzyma na piśmie. Natomiast jeśli chodzi o wpływy z tytułu zajęcia pasa drogowego – 
w sprawozdaniu   z wykonania budżetu, które radni otrzymali, te informacje są. 

Radny Karol Marchel poprosił o informację, w związku z zapytaniami:
− na podstawie jakiej uchwały nosi nazwę ulica Roseevelta ?

Czy na terenie Parku Wodnego jest już przygotowany taras widokowy, aby rodzice mogli 
wejść i oglądać z niego swoje pociechy ?

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz – jeśli chodzi o ulicę  Roseevelta, nie ma 
uchwały, która by nadała nazwę. Żaden organ uchwałodawczy nie podjął takiej uchwały. 
Przeszukaliśmy od 1945 roku i takiej uchwały nie znaleziono. Nie dotyczy to tylko ulicy 
Roseevelta,  ale  i  jeszcze  innych  ulic  w  mieście.  Najprawdopodobniej,  być  może 
zarządzeniem, pierwszy burmistrz miasta nadał  nazwy ulicom.  
Jeśli chodzi o Park Wodny, nie ma w tej chwili baru i rodzice mogą  korzystać z tego 
pomieszczenia.   Najprawdopodobniej  od  1  września  taras  widokowy  zostanie 
udostępniony. Jeśli będą ponownie problemy, zostanie zamknięty.

 Radny W.Kwiatkowski zwrócił się z zapytaniem odnośnie plaży miejskiej. Czy 
w bieżącym roku planowane jest zatrudnienie  ratownika na plaży ? Czy będzie to plaża 
niestrzeżona ?  W tej chili kąpią się dzieci i młodzież, a nie ma flagi i ratownika. Jeśli jest 
to plaża nie strzeżona, to należy odpowiednio oznakować.  Kolejna sprawa , którą radny 
poruszył  dotyczy   naprawienia  oświetlenia  wiaduktu  na  ulicy Dąbrowskiego (  pobite 
lampy).

Pkt 9. Oświadczenia i wolne wnioski. 
Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  Dariusz 

Wasilewski poinformował, że planuje zwołać posiedzenie komisji w dniu 11 lipca b.r. 
poświęcone  rozwojowi gospodarczemu  miasta. Szczegółowy program radni otrzymają.

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w miesiącu lipcu planuje przerwę 
w obradach, a w związku z tym nie powinno to być posiedzenie formalne komisji, co nie 
przeszkadza, aby radni spotkali się i podyskutowali.

Radny Michał Tyszkiewicz, cytuję wypowiedź:
„  1.  W dobie XXI wieku i  nieustającej  digitalizacji  wiedzy,  nieuniknione  wydaje się 
wprowadzenie do naszej miejskiej biblioteki systemu obsługi             e-book’ów. Dałoby 
to  możliwość  korzystania  ełczanom  ze  zbiorów  światowych  bibliotek,  artykułów 
naukowych i repozytoriów. Bez olbrzymich nakładów finansowych, możemy umożliwić 
ełczanom dostęp do prasy, publikacji i książek w dowolnym języku. W dobie globalizacji 
wydaje  się  uzasadnione  rozpoczęcie  procesów  zmierzających  do  umożliwienia 
mieszkańcom darmowego korzystania z e-zasobów wiedzy. Wnioskuję, o ile istnieje taka 
możliwość, o wprowadzenie do biblioteki takiego systemu, chociażby pilotażowo.
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2.  Gratulacje  i  najlepsze  życzenia  w  imieniu  własnym  i  Klubu  Radnych  Prawo 
i  Sprawiedliwość  Panu Kamilowi  Buksie  z  racji  objęcia  funkcji  Zastępcy Prezydenta 
Miasta Ełku.
3. Najlepsze życzenia radnemu Ireneuszowi Dzienisiewiczowi z racji imienin.”

Przewodniczący  Rady  Miasta  Stefan  Węgłowski  poinformował,  że  wpłynęło 
pismo od Prezydenta Miasta dot. wytypowania 4 osób do pracy w Społecznej Komisji 
Mieszkaniowej działającej przy Prezydencie Miasta. Na posiedzeniu Komisji Budżetowej 
i Rozwoju Gospodarczego  zostali wytypowani niżej wymienieni radni:

− Kwiatkowski Wojciech
− Rydzewski Adam
− Szuliński Romuald
− Wisowaty Bogusław

Pkt 10. Zakończenie obrad.

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miasta  Stefan 
Węgłowski  zamknął  obrady  IX  sesji  Rady  Miasta  w  dniu   28  czerwca  2011  roku 
o godz. 1301 .

Protokołowała:
          Przewodniczył:

Elżbieta Liziewska
                  Stefan  Węgłowski
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	    			 4 kwietnia 2011 roku weszła w życie ustawa  z dnia 4 lutego 2011  roku o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3, która ma na celu przede wszystkim uproszczenie zasad tworzenia żłobków. W myśl ustawy – żłobki „przechodzą” do resortu Ministra Pracy                i Polityki Społecznej (dotychczas żłobki podlegały  resortowi zdrowia).  Jednocześnie  prowadzenie żłobka lub klubu dziecięcego jest działalnością regulowaną w rozumieniu ustawy o swobodzie działalności gospodarczej. Dlatego należy ją zgłosić i wpisać do odpowiedniego rejestru. Rejestr prowadzi wójt, burmistrz lub prezydent miasta właściwy ze względu na miejsce prowadzenia żłobka  lub klubu dziecięcego.
	    			 Projekt przedmiotowej uchwały dotyczy zmiany sposobu naliczania opłat za pobyt dziecka w przedszkolu. Świadczenia udzielane  przez publiczne przedszkola prowadzone przez Gminę Miasto Ełk uwzględniające realizację podstawy programowej wychowania przedszkolnego udzielane są bezpłatnie w wymiarze 5 godzin zajęć dziennie w godzinach od 8:00 do 13:00 przez pięć roboczych dni w tygodniu od poniedziałku do piątku. Natomiast świadczenia publicznych przedszkoli wykraczające poza wymiar w/w zajęć ustala się odpłatność rodziców (opiekunów prawnych), która obejmuje koszty zajęć opiekuńczo-wychowawczych oraz dydaktycznych, j/n:
	    			 Projekt przedmiotowej uchwały dotyczy dostosowania  przepisów prawa miejscowego na zgodność z nową ustawą z dnia 4 lutego 2011 roku  o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3 (Dz. U. Nr  45 poz.  235). Jednocześnie proponujemy podwyższenie o 20 zł miesięcznie opłaty wnoszonej przez rodziców lub opiekunów prawnych za usługi żłobka Miejskiego Przedszkola i Żłobka „EKOLUDKI”w Ełku. 
	    			 Przedszkole Samorządowe nr 2 im. Jana Brzechwy w Ełku mieści się przy                 ul. Armii Krajowej 4. W 1948 r. z inicjatywy Związku Zawodowego Pracowników Handlu powstało Przedszkole Nr 2, którego pierwotna siedziba zlokalizowana była przy ul. Wojska Polskiego 56. W 1956 r. placówka otrzymała nową lokalizację w centrum miasta, przy ul. Armii Krajowej 4, w której funkcjonuje do chwili obecnej. W roku 1998 Uchwałą Nr XLVI /344/1998 Rady Miasta Ełk nadano przedszkolu imię Jana Brzechwy. 
	Elżbieta Liziewska


